
Protokół Nr LXVII/67/18

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 26  czerwca  2018  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pan Jacek Piwowarski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów. 

Ad. 1

Pan Dominik Rożek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie  dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie  przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 6 czerwca 2017 roku.

3. Rozpatrzenie  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania

budżetu Miasta i Gminy Staszów za 2017 rok:

- omówienie sprawozdania finansowego za 2017 rok;

- omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za 2017 rok;

- omówienie informacji o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Staszów;

-  przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Kielcach  o  sprawozdaniach

z wykonania budżetu Miasta  i  Gminy Staszów za 2017 rok wraz z informacją o stanie

mienia komunalnego i objaśnieniami;

-  przedstawienie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  w  sprawie

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów za 2017 rok;

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o wniosku Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi

Miasta i Gminy Staszów za 2017 rok;
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- dyskusja.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  2017  rok  wraz  ze  sprawozdaniem

z wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za 2017 rok – projekt nr 559/18,

b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów za 2017 rok – projekt nr

558/18.

      5.   Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko – Gminnego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Staszowie za 2017 rok – projekt nr 557/18,

b) wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2018 rok – projekt  nr

560/18,

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 – 2029 –

projekt nr 561/18,

d) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 562/18,

e) określenia  warunków  udzielania  bonifikaty  i  wysokości  stawki  procentowej,  przy

sprzedaży nieruchomości, stanowiących własność Gminy Staszów osobom, o których mowa

w art. 37 ust. 2 pkt 6 ustawy o gospodarce nieruchomościami – projekt nr 563/18.

       6.  Interpelacje radnych.

7. Wolne wnioski i zapytania w tym:

-  informacja z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres od 26.04.2018 r.

do 21.06.2018 r.

8. Zamknięcie obrad sesji.

Uwag, wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Dominik  Rożek poddał  pod

głosowanie porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 20 radnych).   

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do Protokołu Nr LXVI/66/18 z sesji z dnia 6 czerwca 2018 roku i przyjęli

go jednomyślnie (obecnych było 20 radnych).

Ad. 3 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Dominik  Rożek  poprosił Skarbnik  Miasta

i  Gminy  Staszów  Henrykę  Skowron  o  omówienie  sprawozdania  finansowego  za  2017  rok,

sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy Staszów za  2017 rok  oraz  przedstawienie

informacji o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Staszów wraz z opinią Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Kielcach o sprawozdaniach z wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za
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2017 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami.

Na wstępie Skarbnik Miasta i Gminy Staszów Henryka Skowron odniosła się do sprawozdania

finansowego za 2017 rok, na które składa się:

1. Bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego;

2. Bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego;

3. Rachunek zysków i strat jednostki;

4. Zestawienie zmian w funduszu jednostki, 

Następnie omówiła szczegółowo poszczególne elementy sprawozdania tj: 

1. Bilans z wykonania budżetu jednostki  samorządu terytorialnego na dzień 31.12.2017 r.,

który przedstawiał się następująco:

- aktywa – 3 180 653,40 zł w tym:

• środki pieniężne – 2 611 089,15 zł;

• należności i rozliczenia – 569 564,25 zł

- pasywa – 3 180 653,40 zł w tym:

• zobowiązania – 37 612 390,97 zł w tym: 

• aktywa netto budżetu - - 35 765 768,57 zł;

• inne pasywa – 1 334 031,00 zł.

2. Bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego na dzień 31.12.2017 r.,

który przedstawiał się następująco:

- aktywa – 210 835 055,09 zł w tym:

• aktywa trwałe – 196 646 034,87 zł;

• aktywa obrotowe – 14 189 020,22 zł;

- pasywa – 210 835 055,09 zł w tym:

• fundusz – 202 627 447,66 zł;

• zobowiązania i rezerwy na zobowiązania 5 117 154,51 zł;

• fundusze specjalne – 3 087 111,81 zł;

• rozliczenia międzyokresowe – 3 341,11 zł.

3. Rachunek zysków i strat jednostki na dzień 31.12.2017 r., który przedstawiał się następująco:

• przychody netto z podstawowej działalności operacyjnej – 88 435 268,10 zł;

• koszty działalności operacyjnej – 85 295 244,88 zł;

• zysk z działalności podstawowej – 3 140 023,22 zł;

• pozostałe przychody operacyjne – 4 427 985,02 zł;

• pozostałe koszty operacyjne – 668 966,69 zł 

• zysk z działalności operacyjnej – 6 899 041,55 zł;
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• przychody finansowe – 50 751,80 zł;

• koszty finansowe =- 1 008 293,90 zł;

• zysk brutto – 5 941 499,45 zł;

• zysk netto 5 941 499,45 zł.

4. Zestawienie zmian w funduszu jednostki na dzień 31.12.2017 r., który przedstawiał się 

następująco:

• fundusz jednostki na początku okresu – 191 796 667,25 zł;

• fundusz jednostki na koniec okresu – 196 686 168,96 zł;

• wynik finansowy netto za rok bieżący – 5 941 499,45 zł;

• nadwyżka dochodów jednostek budżetowych, nadwyżka środków obrotowych samorządowych 

zakładów budżetowych – 220,75 zł;

• fundusz 202 627 447,66 zł.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili uwag, wniosków. 

Następnie  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  Henryka  Skowron przedstawiła  wykonanie

ubiegłorocznego budżetu, który został uchwalony w następujących wysokościach:

• dochody – 92 600 922,00 zł;

• wydatki –  92 300 922,00 zł;

Po  dokonaniu  zmian  uchwałami  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  oraz  zarządzeniami  Burmistrza

Miasta i Gminy Staszów na dzień 31.12.2017 r. plan po zmianach wyniósł:

• dochody – 98 375 087,19 zł;

• wydatki – 99 713 126,52 zł.

Wykonanie:

• dochody – 94 407 570,82 zł - 100,03 % (dochody bieżące – 94 427 113,05 zł; dochody  

majątkowe – 3 980 457,77 zł);

Dochody bieżące zostały zrealizowane w kwocie 94 427 113,05 zł,  co stanowi 100,03 % planu

rocznego  wynoszącego 94 392 815,46 zł.  Stanowiły je:  wpływy z  podatków,  wpływy z  opłat,

dochody z majątku gminy, udziały w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa, subwencja

ogólna, dotacje celowe.

Dochody majątkowe zostały zrealizowane w kwocie 3 980 457,77 zł, co stanowi 99,95 % planu

rocznego wynoszącego 3 982 271,73 zł.

       Wydatki  – 96 392 547,10 zł  –  96,67 % (wydatki  bieżące – 87 819 967,13 zł;  wydatki

majątkowe – 8 572 579,97 zł)

Wydatki  bieżące  zostały zrealizowane w kwocie  87  819 967,13 zł,  co  stanowi  97,42 % planu

rocznego wynoszącego 90 139 065,82 zł. Wskaźnik struktury wydatków bieżących w wydatkach
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ogółem za 2017 rok ukształtował się na poziomie 91,10 %.

Wydatki majątkowe zostały zrealizowane w kwocie 8 572 579,97 zł, co stanowi 89,53 % planu

rocznego  wynoszącego  kwotę  9  574  060,70  zł.  Wskaźnik  struktury  wydatków  majątkowych

w wydatkach ogółem za 2017 rok ukształtował się na poziomie 8,89 %.

Poinformowała  również,  iż  uzyskana  różnica  między dochodami  a  wydatkami  za  2017  rok  to

nadwyżka w kwocie 2 015 023,72 zł.  W 2017 roku planowane przychody zostały zrealizowane

w kwocie 3 732 940,85 zł, zaś rozchody zrealizowane zostały w kwocie 2 394 901,52 zł, w tym

z tytułu spłaty zaciągniętych kredytów w kwocie 2 100 000,00 zł. Na dzień 31.12.2016 br. Gmina

Staszów posiadała zadłużenie z tytułu kredytów ogółem w kwocie 37 300 000,00 zł.

Radni nie zgłosili pytań, uwag do sprawozdań. 

Następnie Pani Henryka Skowron omówiła poszczególne elementy sprawozdań oraz przedstawiła

informację o stanie mienia komunalnego na które składa się:

– wykaz jednostek budżetowych Gminy Staszów na dzień 31.12.2017 rok;

– rzeczowe aktywa trwałe jednostek budżetowych;

– dane o nieruchomościach we władaniu Gminy Staszów;

– dane o nieruchomościach zabudowanych i lokalach będących we władaniu Gminy Staszów;

– dane o dochodach uzyskanych z tytułu wykonania prawa własności i innych praw    

 majątkowych oraz z wykonywania posiadania;

– długoterminowe aktywa finansowe;

– wartość udziałów lub akcji w jednoosobowych spółkach Gminy Staszów wg stanu na koniec

2017 roku oraz dochody z tego mienia;

– wartość udziałów lub akcji  w pozostałych spółkach Gminy Staszów wg stanu na koniec

2017 roku oraz dochody z tego mienia;

– bilanse jednoosobowych spółek Gminy Staszów według stanu na koniec 2017 roku;

– wartość nominalna udziałów lub akcji posiadanych przez Gminę Staszów w spółkach wg

stanu na koniec 2017 roku oraz dochody z tego mienia;

– samorządowe instytucje kultury Gminy Staszów. 

Na zakończenie Pani Henryka Skowron przedstawiła stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej

w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za

2017  wraz  z  informacją  o  stanie  mienia  jednostek  samorządu  terytorialnego  i  objaśnieniami,

wyrażonych w Uchwale nr 63/2018 VI Składu Orzekającego z dnia 20 kwietnia 2018 roku, który

postanowił  zaopiniować  pozytywnie  przedłożone  przez  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów

sprawozdania z wykonania  budżetu za 2017 rok (uchwała w załączeniu do protokołu).

Po zapoznaniu z powyższą uchwałą głos zabrał Pan Tomasz Klimek – Przewodniczący Komisji
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Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  który  odczytał  treść  wniosku  Komisji  Rewizyjnej

w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy  Staszów  za  2017  rok

(w  załączeniu  do  protokołu).  Poinformował,  iż  po  przeanalizowaniu  sprawozdań  finansowych

(bilans z wykonania budżetu Gminy Staszów, zestawienie zmian w funduszu jednostki, rachunek

zysków i  strat  jednostki,  bilans  jednostki  budżetowej  i  samorządowego  zakładu budżetowego),

sprawozdania  rocznego  z  wykonania  budżetu  za  2017  rok  wraz  z  opinią  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  o  tym  sprawozdaniu,  informacją  o  stanie  mienia  komunalnego  za  2017  rok,

Komisja  Rewizyjna  zawnioskowała  do  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  o  przyjęcie  wyżej

wymienionych sprawozdań oraz udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów za

2017 rok.

Ponadto  zapoznał  zgromadzonych  z  treścią  Uchwały  Nr  95/2018  VI  Składu  Orzekającego

Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w  Kielcach  z  dnia  11  czerwca  2018  roku  w sprawie  opinii

o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium. Zgodnie z treścią przedmiotowej uchwały

na  podstawie  art.  13  pkt  8  w  związku  z  art.  19  ust.  2  ustawy z  dnia  7  października  1992  r.

o regionalnych izbach obrachunkowych (t.  j.  Dz. U. z 2016 r.,  poz. 561) po zbadaniu wniosku

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi

Miasta  i  Gminy Staszów  za  2017  rok  VI  Skład  Orzekający  Regionalnej  Izby Obrachunkowej

w Kielcach postanowił zaopiniować pozytywnie przedmiotowy wniosek Komisji (w załączeniu do

protokołu).

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik Rożek podziękował Przewodniczącemu

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  w Staszowie Tomaszowi Klimkowi za zapoznanie z treścią

wniosku  Komisji  i  opinią  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Kielcach  o  wniosku  Komisji.

Następnie oddał głos Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć,  na wstępie wypowiedzi poinformował,  iż

budżet pokazuje, że Gmina Staszów się rozwija i idzie w dobrym kierunku. Dodał także, że wśród

zadań, które były zaplanowane na początku kadencji, wiele udało się zrealizować. Niektóre z nich

są  w  trakcie  realizacji,  kolejne  mają  zapewnione  finansowanie  i  czekają  na  rozstrzygnięcia

przetargów. Burmistrz podkreślił, iż zdecydowana większość inwestycji ma wsparcie finansowe ze

źródeł  zewnętrznych.  Dzięki  dobrze  przygotowywanym  wnioskom  Gmina  Staszów  pozyskała

dotacje zarówno z funduszy unijnych w ramach RPO Województwa Świętokrzyskiego 2014-2020,

jak  również  z  rożnych  programów  ministerialnych.  Przypomniał,  iż  budżet  Gminy  na  dzień

31.12.2017 r. zamknął się  kwotą 98 375 087,19 zł. Nadmienił, iż na ostatniej sesji przy uchwalaniu

budżetu na 2017 rok zapewniał, iż z pewnością przekroczymy 100 milionów złotych i tak właśnie

się stało w 2018 roku Gmina Staszów przekroczyła barierę 100 mln zł.  Dodał, iż w roku 2018
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budżet jeszcze wzrośnie a jest to efektem działań, które były prowadzone w latach poprzednich tj.

2015, 2016 i 2017, kiedy to były przygotowywane dokumentacje, projekty oraz składane wnioski. 

W  wyniku  tego  dzisiaj  Gmina  Staszów  podpisuje  umowy  na  realizacje  kolejnych  inwestycji

potrzebnych dla Gminy Staszów, co świadczy o tym, że idzie w dobrym kierunku i rozwija się

dynamicznie. Następnie wspomniał o zadaniach inwestycyjnych realizowanych w ostatnim okresie

m. in.: rozbudowie Przedszkola nr 3 w Staszowie z przeznaczeniem na żłobek oraz klub dziecięcy,

rozbudowie  Przedszkola  nr  8  w  Staszowie  oraz  w  Mostkach,  renowacji  Pałacu  w  Wiśniowej.

Nadmienił, iż uzyskane dofinansowanie na realizację powyższych zadań jest wynikiem wygranych

spraw w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym w Kielcach z Urzędem Marszałkowskim. Dodał

również, iż w 2017 roku zostało zrealizowanych szereg inwestycji m.in. na infrastrukturę drogową,

sportową.  Z  ważniejszych  zaplanowanych  inwestycji  to  długo  wyczekiwana  budowa  sali

gimnastycznej przy Szkole Podstawowej nr  2 w Staszowie.  Poinformował również o działaniach

podjętych w zakresie rozwoju na terenie Gminy infrastruktury mieszkaniowej tj. budowy na terenie

Staszowa  mieszkań  w  ramach  programu  rządowego  realizowanego  przez  Bank  Gospodarstwa

Krajowego Mieszkanie Plus.  Dodał, iż zakłada się wybudowanie ponad 100 mieszkań i 200 miejsc

parkingowych.  Wspomniał  również  o  dużym  zainteresowaniu  wśród  przedsiębiorców

inwestowaniem w Grzybowie, w związku z czym otwierają się dla regionu możliwości nowych

miejsc pracy. Na zakończenie swojej wypowiedzi jeszcze raz podkreślił,  iż wśród planów, które

postawione były na początku kadencji, wiele udało się zrealizować, a które cieszą nie tylko nas

bezpośrednio,  ale  także  mieszkańców.  Ponadto  podziękował  Pani  Ewie  Kondek,  zastępcy

burmistrza oraz byłej Skarbnik, Joannie Pokorze, za współpracę przy tworzeniu i realizacji tego

budżetu. Podziękowania wyraził również dla pracowników Urzędu, którzy przygotowują, wdrażają,

rozliczają dużą ilość projektów i zadań inwestycyjnych. Na zakończenie wypowiedzi zwrócił się do

Wysokiej Rady o pozytywne rozstrzygnięcie dzisiejszej uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w przedmiotowym zakresie. 

Ad. 4 a

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów  zapoznała z projektem uchwały

w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  2017  rok  wraz  ze  sprawozdaniem

z wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za 2017 rok – projekt nr 559/18.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 17 głosach za i  2  głosach wstrzymującym się  (obecnych było  19 radnych)

podjęła

Uchwałę Nr LXVII/537/18
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(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b

Pan Sławomir  Mikula  –  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawił  projekt  uchwały  

w sprawie  udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów za 2017 rok – projekt nr

558/18.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 17 głosach za i  3 głosach wstrzymujących się (obecnych było 20 radnych)

podjęła

Uchwałę Nr XLVII/538/18

(w załączeniu do protokołu).

Po  podjęciu  uchwały  o  zabranie  głosu  poprosił Burmistrz  Leszek  Kopeć,  który  podziękował

radnym  za  współpracę  i  udzielone  absolutorium.  Wyraził  serdeczne  podziękowania  sołtysom,

przewodniczącym  zarządów  osiedli,  pracownikom  Urzędu  za  współpracę  i  wyrażone  zaufanie

w stosunku do jego osoby.

Prezydium Rady Miejskiej złożyło gratulacje Burmistrzowi z otrzymanego absolutorium.

Ad. 5 a

Pani  Sylwia  Dyl  –  Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych zapoznała

z  projektem uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Miejsko  -

Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Staszowie za 2017 rok –

projekt nr 557/18.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XLVII/539/18

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 b

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i  Gminy Staszów  przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2018 rok –

projekt nr 560/18.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLVII/540/18
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(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 c

Pani Henryka Skowron zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 – 2029 – projekt nr 561/18.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLVII/541/18

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 d

Pan  Sławomir  Mikula  –  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Staszów przedstawił  projekt  uchwały  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 562/18. 

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie poddał pod głosowanie

projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XLVII/542/18

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 e

Pan  Lidia  Pyza  –  p.o  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i Rolnictwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia warunków udzielania bonifikaty

i  wysokości  stawki procentowej,  przy sprzedaży nieruchomości,  stanowiących własność Gminy

Staszów osobom, o których mowa w art. 37 ust. 2 pkt 6 ustawy o gospodarce nieruchomościami –

projekt nr 563/18.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XLVII/543/18

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6

Radni nie zgłosili interpelacji.

Ad. 7

W wolnych  wnioskach  i  zapytaniach  Przewodniczący Rady  udzielił  głosu radnemu Jackowi

Maruszewskiemu,  który  poinformował,  iż  24  czerwca  br.  odbyło  się  Świętokrzyskie  Forum
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Rolnicze  w Kielcach,  podczas  którego  Pan  Poseł  Michał  Cieślak  członek  Komisji  Rolnictwa  

i  Rozwoju,  apelował  do  rolników  o  składanie  wniosków  poszkodowanych  w  wyniku

niekorzystnych zjawisk atmosferycznych, w tym suszy. W związku z czym zapytał Burmistrza  

o podjęte działania w Gminie Staszów w powyższym zakresie.

Przewodniczący Rady Dominik Rożek poruszył kwestię znowelizowanej ustawy o samorządzie

gminnym dotyczącej  obowiązku od nowej  kadencji  utrwalania  i transmitowania  obrad  sesji  rad

gmin  i miast  oraz  głosowanie  imienne.  Nadmienił,  iż  oznacza  to  że  samorządy  będą  musiały

wyposażyć  się  w  odpowiedni  sprzęt.  W związku  z  czym zapytał  czy  Gmina  Staszów  podjęła

działania aby technicznie umożliwić sprawną pracę Rady Miejskiej w nowej kadencji.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć w  pierwszej  kolejności  odniósł  się  do

zapytania  dotyczącego  nagrywania  i  transmitowania  sesji  rady  miejskiej.  Poinformował,  iż

obowiązek ten będzie obowiązywał od nowej kadencji.  Na chwilę obecną gmina nie dysponuje

takim sprzętem, koszt to ok. 70 tys. zł. Nadmienił, iż ustawa mówi, że można będzie na podstawie

porozumienia korzystać z kamery, które na potrzeby wyborów przekaże Komisja Wyborcza choć do

dziś nic nie wiadomo czy to się uda. Ponadto poinformował, iż jeśli ustawa taki obowiązek na nas

nakłada,  to  z  pewnością  się  do  niej  dostosujemy.  Następnie  odniósł  się  do  zapytania  radnego

Maruszewskiego,  w kwestii  składania  wniosków o  oszacowanie  szkód przez  rolników,  których

gospodarstwa rolne zostały dotknięte negatywnymi skutkami wystąpienia niekorzystnego zjawiska

atmosferycznego  suszy.  Poinformował,  iż  w  ubiegłym  tygodniu  gmina  otrzymała  oficjalną

informację,  iż  na  terenie  województwa  świętokrzyskiego  wystąpiło  niekorzystne  zjawisko

atmosferyczne - susza. W związku z czym rolnicy posiadający uprawy rolne dotknięte skutkami

suszy mogą składać wnioski do tutejszego Urzędu celem  oszacowania wielkości strat.

Na zakończenie Burmistrz Leszek Kopeć przedłożył Wysokiej Radzie   informacją z działalności

Burmistrza  Miasta  i  Gminy Staszów za  okres  od  26.04.2018  r.  do  21.06.2018  r.  (informacja  

w załączeniu do protokołu).

Pan  Dominik  Rożek  odniósł  się  do  wypowiedzi  burmistrza  w  kwestii  rejestracji  sesji  

i  poinformował,  iż   ustawodawca  wycofuje  się  z  nagrywania  przebiegu  wyborów  oprócz

nagrywania sesji dochodzi obowiązek rejestracji głosowań imiennych. Uważa, że gmina jednak od

tego  problemu  nie  ucieknie,  w  związku  z  czym  zasadnym  byłby  sprawny  zakup  sprzętu,  by

umożliwić  Radzie  Miejskiej w Staszowie sprawne funkcjonowanie od nowej kadencji.  

Nie podjęto dalszej dyskusji. 

Ad. 8

Pan Dominik  Rożek –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie  podziękował  za  udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 
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Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 12:10 do godz: 13:30.

     

Protokolant:           Przewodniczący

M. Janowska             Rady Miejskiej w Staszowie

                 ( - ) Dominik Rożek
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